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Erkenning moskeeën  -  Stand van zaken

Op 29 oktober 2015 ontving de minister van het Executief van de Moslims van België 45 
dossiers tot erkenning van lokale islamitische geloofsgemeenschappen. Deze dossiers 
worden momenteel door uw administratie onderzocht en onderworpen aan de 
erkennings-procedure. Binnen deze procedure moet ook het advies van Staatsveiligheid 
en de lokale besturen gevraagd worden.

1. Wat is de stand van zaken in verband met de erkenningsaanvraag van deze 45 
dossiers? Welke moskeeën kregen al een positief antwoord op hun 
erkenningsaanvraag en welke niet?

2. Hoeveel negatieve adviezen heeft de Staatsveiligheid afgeleverd? Over welke 
moskeeën gaat het?

3. Hoeveel negatieve adviezen hebben de lokale besturen afgeleverd? Over welke 
moskeeën gaat het?
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1-2.Alle dossiers werden met het oog op advies bezorgd aan de federaal bevoegde 
minister. Ik heb nog geen adviezen ontvangen.

3. Vermits ik in geen enkel dossier reeds advies heb ontvangen van mijn federale 
collega, werden de deputatie en de betrokken gemeentebesturen nog niet bevraagd. 


